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Jeg har været overlæge på OUH siden 1/10-2000 så jeg har lang erfaring – bestridt mange forskellige poster 
så som ledende overlæge, uddannelsesansvarlig, sikkerhedsansvarlig mv – kender således 
sygehusvæsenet ud og ind – på godt og ondt. 
 
Aktuelt er jeg ved siden af min overlæge stilling på neurologisk afdeling N OUH ,TR for FAS på OUH og 
varetager derigennem medlemmers interesser – disse erfaringer kan jeg tage med mig ved et evt valg.  
 

 


